

Экспедитор воздушных перевозок из Китая в Дубай от двери до двери

Почему стоит выбрать

Железнодорожный сервис

Железнодорожные перевозки значительно сокращают время перевозки по морю.

Но цена намного ниже, чем в случае с воздушным транспортом., что является очень хорошим выбором для международной морской перевозки и авиаперевозки.

1. - Chongqing, China - Alatau Pass - Kazakhstan - Russia - Belarus - Poland (15 days)
- Германия (Гамбург / Дуйсбург 16 дней)
2. - Чэнду, Китай - Перевал Алатау - Казахстан - Россия - Беларусь - Poland (Lodz ,13 days) - Germany (Nuremberg, 15 days) - Netherlands (16 days)
3. - Сиань - Перевал Алатау - Казахстан - Россия - Беларусь - Польша (12 ~ 14 дней до Малашевича / Вавсау) - Germany (Hamburg /Munich 16 days)
4. - Changsha, China - Manzhouli - Russia - Belarus - Poland (malaszewicze, 20days)

Procedure

- 01 SWW contacts your supplier to arrange picking up or loading and trucking.
- 02 SWW arranges to book the space, customs clearance and send the goods on board.
- 03 SWW issues the invoice and copy of b/l to you for payment.
- 04 SWW releases the original b/l or Telex to you or your shipper once all payment arrives.
- 05 SWW offers weekly (working day) report to update the status of your shipment.

1. Мы 9 лет Alibaba поставщиком золота. **Торговое обеспечение** доступно для нас.
2. wal-mart/hua/costco выбрал нас в качестве пятилетнего поставщика логистических товаров.
3. Однажды клиенты из США отправили нам запрос. around **80 . 3 процента** сотрудничества с клиентами из США

с нами успешно .

4 . Мы можем вам помочь **сэкономить на логистике 5%** чем другие

5 . Мы рады получить ваши **видеозвонок** в любое время .

наша компания . наша работа заявить о нашей команде наш офис .

Мы можем предоставить вам контакты наших американских клиентов, с которыми вы можете связаться

Знать реальную логистическую службу ОПЫТ РАБОТЫ С НАМИ .

7 . План каждой вашей отправки из Китая . **в течение 30 минут** мы можем предоставить вам

лучшее решение и стоимость фрахта для вашей справки .

Сервис Amazon, что мы можем сделать для вас

1 . Консолидация товаров разных поставщиков за одну партию

2 . Склад

3 . Вставьте этикетку Amazon для каждой коробки

4 . Сделать поддон для всех ваших товаров

5 . Вставить амазонку паллетной этикетки с четырех сторон каждого поддона

6 . Морские / воздушные перевозки из Китая на склад Amazon

7 . Произвести таможенное оформление в стране назначения

8 . Назначить встречу с Amazon

Наша служба... мы первоклассное агентство грузоперевозок, предоставляющее авиационные перевозки

У нас есть офисы в более чем 80 странах и регионах

Национальные и кооперативные агенты со всего мира помогут вам в вашем бизнесе

Стоимость доставки и обслуживания доставки (от двери до двери) ниже, чем средняя цена на 10%

Шэньчжэнь 44444 гуанчжоу, Китай 44444 шанхай 44444 шанхай 44444 сяомен 44444, Пекин 444444 44

Гонконгский аэропорт . всемирный склад FBA, США, Европа, океания,

Латинская Америка, Африка, В азии . платеж по сделке с alibaba гарантирует ; T/T

;44444 444444 денежных переводов



Консолидация складского хранения в Китае

Солнечная международная логистика предоставляет складские услуги в качестве одной из наших главных услуг

В дополнение к морским и воздушным перевозкам, экспресс-перевозки по всему миру .
We mainly devoted to helping the customers who need to import from or export to China,
Наша цель состоит в том, чтобы действительно обслуживать клиентов, предлагая
разносторонние услуги
проще, в то же время, расширить сотрудничество с Sunny, достичь взаимовыгодного
сотрудничества .



Что мы можем предложить для вас

1 . Наш своевременный отзыв при любом обновлении

У нас есть инвентарный лист / ведомость исходящих документов для наших клиентов .
Как только мы получим инструкции от клиента, мы все организуем в день & обратная связь с нашими клиентами о работе .

The updated Inventory sheet / in-out bound record / photos in or out will be offered to клиент в течение 24 часов .

2 . Наш универсальный сервис - составьте общий план

Мы будем работать на специализированных кораблях с опытом более 15 лет
Включая морские перевозки (целый ящик/ящик), воздушные перевозки, поставки из любой точки Китая во всем мире до .

With rich experience of shipping , we can make overall & professional arrangement в зависимости от вашего графика доставки . Также мы даем своевременную обратную связь .

----- Именно так мы делаем нашего клиента проще и меньше работаем

3 . опытных & профессиональных сотрудников

Я здесь более шести лет, и у меня богатый опыт работы с разными трудностями, emergencies when shipping, so to work with me will bring you a lot of convenience.

Value-added Services

Commodity inspection

Instead of you to inspection Chinese factory's cargo and explained you the details of their goods, and check the supplier reputation for you.

3

Warehousing

Great warehouse service near to Yantian port, Shenzhen - More than 15,000 square meters storage space

1

Shipping insurance

Buy Shipping insurance in loading port which may reimburse senders whose parcels are lost, stolen, and/or damaged in transit.

4

Customs brokerage

Offering full set of expertized solutions for export customs declaration and import customs clearance

2

Blind

shipping/dropshipping

Conceal original supplier/customer name

8

Consolidate cargo

We can collect 1 Pickup your goods from different suppliers, consolidate all goods together at our warehouse and then combine ONE shipment send to you by airfreight / Express (Couriers)

5

Repacking service

Labeling, Repacking, Palletizing, Kitting

7

Documentation service

Fumigation/Disinfection, Certificate, C/O (Certificate of Origin), FORM A, FORM E, FORM F. Commodity Inspection. Embassy/Consulate

6

Customs Feedback

Prisma Caraveo,United States

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



Door to door Air freight air cargo from Shenzhe...



Good communication !

I'm so happy to make business with this freight company the person who talk to me he always have a good communication with me and helped me with all my questions, also he make sure my goods came on the day I needed it.



Kyrle Li

Sunny Worldwide Logistic (sz) Limited

12 Feb 2020

Thank you very much for your support and trust. Our goal is to provide quality service to every customer. I look forward to working with you next time.

订单编号: 25247031501023141

Time Created: 2020-01-26 22:52

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Satisfied consistent good service!

its my 2nd time to order here and i am very satisfied consistent good service and very good communication miss josie lin entertained my inquiries even on holiday. a very big thank you i will surely order again

Good communication !



Sea shipping rates door to door services Conta...



Satisfied,excellent,fast,super reliable

It is my second time of using their service and i am very satisfied, it is excellent, fast and super reliable. I really recommend their services, especially their agents for their fast and professional work. Thanks



Fast and professional work

订单编号: 22397022501023141

Time Created: 2019-12-15 17:26

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Quality of service ! Communicated well !

very good quality of service the goods arrived immediately miss josie lin communicated well. i highly recommend



Besson young

Sunny Worldwide Logistics (SZ) Limited

29 Dec 2019

Thank you, miss Jerlie. It's my pleasure to get your appreciation. I believe in the future i can also meet your needs and provide you with the most correct service

Sunny Worldwide Logistics

SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS



Introduction

Sunny Worldwide Logistics (Shenzhen) Limited - established in 1998, an international freight forwarder in China. With experienced team and trusted cooperated partners, SWW always provide best logistical solutions per customers' unique needs. As a member of NVOCC/WCA /WIFFA, we office location Shenzhen handle both sea freight and air freight services ,also China local like Customs 1 Trucking/Consolidating/ Warehouse etc. The key words of our services: Professionalism/Focus/High Efficiency.

Main Shipping Service

Air freight

Departure from main air port in China, like PEK/ TSN/ TAO/ PVG/ NKG/ XMN/ CAN/ SZX/ HKG/ DLC/ WUH, with competitively air shipping rates

Sea freight

Cooperate with main vessel company, like OOCL/ APL/Kline/ MSC/ HPL, stable shipping space and price.

Railway

Railway transportation to Europe and Russia, transporttime more short then seatransport, price morefavourable

Trailer

Owens trailer company in Shenzhen, China, we can transport cargo to port frommainland.

Express

International Express with competitive contracted rate (from UPSTNT/DHL/EMS etc.)

Amazon FBA

Amazon FBA door to door delivery service from China to all Amazon sites (USA,U.K.Germany France Canada Australia Japan Spanish Italy Singapore)



Our Team



深圳市宏铭达物流有限公司
SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS (SZ) LIMITED



吴梓媛 客服
Mobile: 13590186129

深圳市龙岗区横岗街道荣德国际时代广场B座8楼
TEL : +86-755-25643420/17/21/23-8072
FAX : +86-755-25431456

深圳市盐田区东海大道金港盛世3栋24F
TEL : +86-755-82631562
FAX : +86-755-82631563

E-mail: sales22@swwlogistics.com.cn
企业QQ: 2355476892

<http://www.swwlogistics.com>
<http://www.swwlogistics.net>
<http://globalsources.com/sunnywo.co>



SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS (SZ) LIMITED



Mikey
Customer Service
Mobile: 13590186129

8/F, Block B, Rongde Times Square,
Henggang Street, Longgang District,
Shenzhen, China 518115
TEL : +86-755-25643420/17/21/23-8072
FAX : +86-755-25431456

Rm24F, block3, jingangshengshi Building
Rd.donghai,yantian District,shenzhen

TEL : +86-755-82631562
FAX : +86-755-82631563

E-mail: sales22@swwlogistics.com.cn
企业QQ: 2355476892

<http://www.swwlogistics.com>
<http://www.swwlogistics.net>
<http://globalsources.com/sunnywo.co>

